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خبار شهرستان ا

میزبانی از رویدادهای استانی محصول فضای وحدت 
و همدلی است 

عصرآزادی / سرپرستی البرز: برای نخستین 
بار در تاریخِ ادوار مدیریت ش�هری محمدشهر 
ش�اهدیم که رش�د فرهنگ�ی همپای توس�عه 

عمرانی مد نظر قرار گرفته است. 
16 هزار مترمربع از اراضی مرغوب شهر که کاربری 
آموزشی داش��ته اند، با موافقتِ شورای محترم شهر 

جهت افزایش سرانه آموزشی تخصیص یافته اند
با بازگشایی خیابان 24 متری المهدی شاهد اتصال 
مح��ور 45 متری به خیابان المهدی و از این خیابان 

به شهرک طالقانی و خیابان تختی خواهیم بود. تکمیل پروژه بازگشایی و آسفالت بلوار دشت 
بهش��ت در همسایگی این ش��هر و مشکین دشت یکی از مهمترین دغدغه های ادوار گذشته 
مدیریت شهری بوده است، لکن این گره بزرگ پس از سه دهه به دست دوره ششم شهرداری 
و شورای اسلامی شهر محمدشهر باز شد. پیگیری ویژه برای احداث »نخستین تصفیه خانه 
محلی« به منظور امکان اس��تفاده از پس��اب در آبیاری فضای سبز شهری در دستور کار قرار 
دارد. در راس��تای تکریم ارباب رجوع و افزایش رضایتمندی مراجعین محترم، س��امانه ارزشیابی 
آنلاین کارکنانِ شهرداری و شورای اسلامی شهر محمدشهر راه اندازی شده است. جا دارد که از 
حمایت و همراهی شایسته رئیس و اعضاء محترم شورای اسلامی شهر به عنوان نمایندگان مردم 
شریف این شهر و همین طور عملکرد بسیار خوب و کارشناسانه کمیسیون های تخصصی شورای 
شهر، نطق ها و تذکرات و بازدیدهای نظارتی یکایک اعضای محترم که برای مجموعه شهرداری و 

پروژه های عمرانی سطح شهر راهگشا می باشد، صمیمانه قدردانی نمایم. 

قنات سه روستای جاده چالوس لایروبی شد
عصرآزادی / سرپرس�تی الب�رز : مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان البرز از لایروبی و 
احیای قنات روستاهای ارنگه، ابهرک و گوراب 

در بخش آسارا خبر داد.
 حمیدرضا نامداری اظهار داش��ت: قبل از ش��روع 
روزه��ای گرم تابس��تان با ه��دف تامی��ن نیاز آبی 
روس��تاهای ارنگه، ابهرک و گوراب، قنات این س��ه 
روستا، لایروبی ش��د. وی  جمعیت زیر پوشش این 

سه روستا را بیش از 4 هزار نفر ذکر کرد و گفت: قنات یا کاریز درواقع شریان های اقتصادی 
و حیاتی هس��تند که رابطه منطقی و پایدار با طبیعت دارند که با بهره مندی از آن می توان 
از ایجاد خسارت و ضرر به آب های زیر زمینی جلوگیری کرد. وی هزینه این عملیات را یک 

میلیارد تومان ذکر کرد.

اجرای ۲۵ کیلومتر شبکه آبرسانی در استان بوشهر با 
بیش از ۴۶۰ میلیارد ریال اعتبار

عصرآزادی / سرپرستی بوشهر: حسین 
ابراهیمی اس�تان بوشهر،ابوالحسن عالی 
در توضی�ح ای�ن خب�ر اظهار داش�ت: در 
مدت یاد شده در بخش توسعه شبکه، ۱۱ 
کیلومتر و در بخش نوسازی و بازسازی ۱۴ 

کیلومتر شبکه اجرا شده است .
: براس��اس هدف گ��ذاری  وی بی��ان ک��رد 
انجام ش��ده در س��ال ج��اری ، در مجموع ۸5 
کیلومتر شبکه در بخش های توسعه ، نوسازی 
و بازس��ازی آبرسانی استان بوشهر اجرا خواهد 
شد .مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب استان 

بوشهر تصریح کرد : اجرای این شبکه ها در حوزه آبرسانی استان ، نویدبخش کاهش هدررفت 
و افزایش سطح پایداری آب در شبکه است . عالی ادامه داد : در برخی از مناطق استان بوشهر 
، فرس��ودگی شبکه آبرسانی چالش��ی برای تأمین آب پایدار محسوب ش��ده که برنامه ریزی 
انجام ش��ده افق روش��نی در این حوزه ترسیم کرده است .وی افزود: بخش��ی از این اقدامات 
اکنون در قالب جهاد آبرس��انی در مناطق روس��تایی در حال انجام اس��ت که در فاز نخست 
ش��مار روس��تاهای هدف طرح، 1۹4 روستا است.عالی یادآور ش��د : در روستاهایی که طرح 
جهاد آبرس��انی اجرا شده ، دستاوردهای بسیار خوبی همراه با افزایش سطح رضایت مردمی 
حاصل ش��ده اس��ت .مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوش��هر همچنین با قدردانی از 
هم استانی ها برای مصرف بهینه آب در دهه اول ماه محرم اظهار کرد : در این دهه ، با وجود 
گرما و رطوبت بالای حاکم بر اس��تان بوشهر ، وضعیت آبرسانی استان رضایت بخش گزارش 
ش��ده اس��ت .وی افزود : امید اس��ت در چند هفته باقیمانده تا پایان پیک بار مصرف آب در 
تابس��تان ، با همراهی مشترکان شاهد تأمین آب ش��رب پایدار برای هم استانی ها در مناطق 

شهری و روستایی باشیم .

به ریاست استاندار گیلان؛

جلسه شورای هماهنگی بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش 
های دفاع مقدس با حضور رئیس شورای اسلامی و 

شهردار رشت برگزار شد
عصرآزادی / سرپرس�تی گیلان: جلسه 
ش�ورای هماهنگ�ی بنی�اد حف�ظ آثار و 
نش�ر ارزش های دفاع مقدس به ریاست 
استاندار گیلان و  با حضور رئیس شورای 

اسلامی و شهردار رشت برگزار شد.
جلسه ش��ورای هماهنگی بنیاد حفظ آثار و 

نش��ر ارزش های دفاع مقدس با حضور استاندار گیلان، فرمانده سپاه قدس گیلان، 
ریی��س مجمع نماین��دگان، فرمانده آموزش تخصص های دریای��ی باقرالعلوم )ع( ، 
فرماندار رشت و رییس شورای اسلامی و شهردار رشت و دیگر مسوولان استانی به 

میزبانی اداره کل حفظ آثار و نشر ارزشهای دفاع مقدس برگزار شد.
در این جلس��ه در خصوص چگونگی برگزاری کنگره ۸۰۰۰ شهید گیلان، مراسم 
گرامیداش��ت شهید حسین پور، تسریع در احداث باغ موزه دفاع مقدس و همایش 

روز ملی جانبازان بحث و تبادل نظر شد.
در پایان این جلس��ه نیز از 1۳ عنوان کتاب جدید منتشر شده به همت اداره کل 

حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس گیلان رونمایی شد.

دبیری از شورای اسلامی شهر تبریز استعفا داد
ش�هرام دبیری ب�ه دلیل انتصاب ب�ه عنوان 
مع�اون پارلمان�ی رئی�س جمهور از ش�ورای 

اسلامی شهر تبریز استعفا داد.
 ش��هرام دبیری در جلسه ش��ورای شهر تبریز در 
دفاع از اس��تعفای خودش گفت: م��ردم به من رای 
داده اند که شورای شهر باشم از طرف دیگر نیز مردم 

رئیس جمهور را انتخاب کرده اند.
وی اف��زود: در جهت دفاع و حمایت از رای مردم پیش��نهاد ریی��س جمهور را قبول کردم 
تا بتوانم در راس��تای اهداف دولت منتخب تلاش کنم.این عضو ش��ورای شهر تبریز پیش از 
تصویب استعفایش اظهار کرد: اگر با کسی در این دوران بد رفتار کردم طلب عفو می کنم.وی 
تاکید کرد: هرگز دنبال جناح بندی نبودم ولی اگر جناح هایی شکل گرفت، در اصل قضیه که 
تلاش برای پیش��رفت ش��هر بوده خللی وارد نکرده است.دبیری گفت: در سمت جدید که آن 

هم کار شورایی است برای دفاع از مردم این خطه تلاش خواهم کرد.

خبر

عصرآزادی/ سرویس شهرستانها: رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی 
از افزای�ش جوج�ه ری�زی در آذربایج�ان 
شرقی با اس�تفاده از ظرفیت زنجیره های 

ارزش خبر داد.
"اکب��ر فتحی" در جلس��ه ش��ورای هماهنگی 
معاون��ان و مدیران س��ازمان جهاد کش��اورزی 
آذربایجان ش��رقی گفت: کش��اورزی حوزه ای 
است که حساس��یت زیادی نسبت به آن وجود 
دارد و کوچکترین تعللی در این حوزه رخ دهد، 

سریعاً اثر آن به سفره مردم منتقل می شود.
وی ادامه داد: وزارت جهاد کش��اورزی متولی 
طیف گسترده ای از فعالیت هاست بنابراین باید 
برنامه ریزی مناس��ب داشته باشیم تا بتوانیم به 
بهترین ش��کل به همه این فعالیت ها رسیدگی 
کنی��م. وی بر جذب کامل اعتبارات خصوصاً در 
حوزه آب و خ��اک تاکید کرد و گفت: پروژه ها 
باید به صورت مس��تمر مورد رصد قرار گیرد و 
گزارشات روزانه ای از پیشرفت آنها تهیه شود تا 

پروژه ها حتی برای یک روز نیز متوقف نشود.
فتحی با اشاره به ضرورت آمادگی برای کشت 
پایی��زه افزود: بعد از پایان برداش��ت در س��طح 
استان، فصل کاشت پاییزه آغاز می شود و باید 
آمادگ��ی کامل در حوزه ه��ای مختلف از قبیل 
تهیه بذر، کود، س��وخت و سایر نهاده ها وجود 
داشته باشد در توزیع سوخت برای ماشین آلات 
کش��اورزی نیز باید مدیریت لازم انجام شود تا 

کوچکترین کمبودی در این زمینه ایجاد نشود.
رئیس س��ازمان جهاد کشاورزی استان اضافه 
کرد: تعهدات مقرر ش��ده در کش��ت قراردادی 
از قبیل بیمه محصولات کش��اورزی و پرداخت 
هزینه حمل محصول باید به صورت کامل انجام 
ش��ده و در اختیار کش��اورزان قرار گیرد و این 

مهم را تا تحقق کامل پیگیری خواهیم کرد.
فتح��ی از اداره کل تعاون روس��تایی اس��تان 

خواست به بازار سیب زمینی در شهرستانهایی 
ک��ه قطب ای��ن محصول هس��تند ورود کرده و 
اجازه ندهد س��یب زمینی کاران استان متضرر 
ش��وند و تاکید کرد: ثبت اطلاع��ات اراضی زیر 
کشت در س��امانه سامکا برای محصولات سیب 
زمینی، پیاز و گوجه فرنگی بیشتر از نیاز استان 
اس��ت لذا زمینه لازم برای کس��ب مجوز خرید 
تضمین��ی مهی��ا و از کاهش س��ود کش��اورزان 

جلوگیری گردد.
وی بر اهمیت افزایش جوجه ریزی تاکید کرد 
و یادآور شد: آرامشی که در حال حاضر بر بازار 
مرغ آذربایجان شرقی حاکم است ناشی از حفظ 
میزان جوجه ریزی اس��ت ک��ه در بالاترین حد 
آن اس��ت بنابراین باید در س��طح استان نسبت 
به شناسایی و فعال نمودن واحدهای مرغداری 
اقدام کنیم و با حل مشکلات آنها و انجام جوجه 
ریزی بر اساس برنامه ابلاغی، آرامش موجود در 

بازار حفظ شود.
فتحی خاطرنش��ان کرد: زنجی��ره های ارزش 
و پش��تیبانانی ک��ه در س��طح اس��تان فعالیت 
م��ی کنند این امکان را ب��رای مرغداران فراهم 
ک��رده اند که ب��دون نگرانی از کمبود س��رمایه 
در گ��ردش و فروش محصول اق��دام به جوجه 
ری��زی کنند، این پش��تیبانان در قالب قرارداد، 
نهاده ه��ا و جوجه مورد نیاز مرغداران را فراهم 
ک��رده و در پای��ان دوره نیز محص��ول نهایی را 
خریداری می کنند بنابراین باید از این ظرفیت 
به نحو احسن استفاده کرد تا رشد جوجه ریزی 
را ش��اهد باشیم.  وی متذکر ش��د: نباید واحد 
مرغدارای به دلیل مشکلات امکان جوجه ریزی 
نداشته باشد، بنابراین باید با استفاده از ظرفیت 
پش��تیبانان و زنجیره های ارزش، میزان جوجه 
ری��زی را به بیش��ترین حد خود برس��انیم تا با 
تنظیم بازار آرامش��ی که در حال حاضر در بازار 

مرغ وجود دارد حفظ شود.

موفقیت آذربایجان شرقی 
در استفاده از ظرفیت زنجیره های ارزش

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد؛

اکبر فتحی آرامش فعلی بازار مرغ در سطح آذربایجان شرقی را ناشی از حفظ میزان جوجه ریزی دانست

عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: عضو هیئت رئیس�ه 
ش�ورای اس�لامی ش�هر اصفهان گف�ت: آلایندگ�ی این 
کلان ش�هر در حال حاضر آتش زیر خاکس�تر اس�ت و در 
چند س�ال آینده در صورت استمرار کم توجهی ها، موجب 
افزای�ش و پیدایش بیماری های خ�اص در این محدوده از 

کشور می شود.
احمد ش��ریعتی با اشاره به همکاری س��ایر دستگاه ها از جمله 
دادس��تانی ب��رای جلوگیری از ایج��اد آلایندگی اظه��ار کرد: از 
گسترش صنعت در اصفهان باید جلوگیری کرد و مراکز صنعتی 
و پالایش��گاه نباید توس��عه پیدا کند، زیرا اصفهان گنجایش این 
حج��م از آلایندگی را ن��دارد، البته این موضوعات در جلس��ات 

مختلف از جمله کمیسیون تلفیق مطرح شده است.
شریعتی گفت: س��ه ماه پیش در بازدیدی که به اتفاق اعضای 
کمیس��یون خدمات ش��هری، بهداش��ت و محیط زیست شورای 
اسلامی ش��هر اصفهان به همراه مدیرکل سازمان محیط زیست 
اس��تان از منطق��ه صنعتی ده��ق- علویجه و حی��ات وحش آن 
منطق��ه انجام دادیم، مدیرکل س��ازمان محیط زیس��ت اس��تان 
اصفه��ان اعلام کرد که ش��کایتی از طریق مراج��ع قضائی برای 
ساخت وس��از بیش از حد انجام شده اس��ت تا از گسترش مراکز 
صنعتی از جمله پالایشگاه، نیروگاه فولاد مبارکه پیشگیری شود 
و به حج��م آلایندگی اصفهان اضافه نش��ود، اما دو هفته پیش، 

دادس��تان عمومی و انقلاب اصفهان در جلسه کمیسیون تلفیق 
شورای اسلامی شهر اصفهان تذکر داد که سازمان محیط زیست 
تاکن��ون از این صنایع ش��کایت نکرده و در ص��ورت نارضایتی و 
ش��کایت، پیگیر این موضوع خواهیم ب��ود. جالب تر اینکه مدتی 
پیش سازمان محیط زیست استان اعلام کرد مناطق آلاینده این 
اس��تان از جمله پالایش��گاه و نیروگاه آلاینده نیست و آلایندگی 

ندارد!
عضو هیئت رئیس��ه شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: پس از 
پیگیری ها و بررس��ی ها متوجه شدیم که سازمان محیط زیست 
از ای��ن صنایع آلاین��ده حدود 1۰۰ میلیارد توم��ان اعتبار برای 
کمک به ردیف های اجتماعی خود، دریافت کرده است که رانت 
محس��وب می شود و باید جلوی رانت خواری در گسترش صنعت 
اصفهان گرفته شود. شریعتی با بیان اینکه توسعه صنایع خلاف 
میل ش��هروندان اس��ت و آثار نامطلوبی برای شهر و شهروندان 
به همراه دارد، گفت: منافع س��ازمانی باید در راس��تای سلامت 
ش��هروندان باش��د، اما این موض��وع در حال حاض��ر به صورت 

برعکس حرکت می کند.
وی ب��ا بیان اینکه کلان ش��هر اصفهان میزب��ان گروه ها و افراد 
بسیاری از شهرها و کشورهای مختلف است، افزود: چرا سلامتی 

اهالی اصفهان برای این سازمان ها ارزشی ندارد؟
او تاکید کرد: پزش��کان و متخصصان اصفهانی متوجه ریش��ه 

اصلی بعض��ی از بیماری های خاص ش��ده اند و معتقدند که این 
بیماری ها ریش��ه در آلودگی دارد، اما به راس��تی س��لامت مردم 
اصفه��ان به کجا رفته اس��ت؟ چ��را باید روزانه ش��اهد افزایش 
 تع��داد بیماری ها و س��رطان خ��اص در این محدوده از کش��ور

 باشیم؟
ش��ریعتی ب��ا بیان اینک��ه گرمای ه��وا قابل تحمل اس��ت، اما 
آلایندگ��ی هرگز قاب��ل تحمل نخواهد بود، ادام��ه داد: در فصل 
زمس��تان شاهد آلایندگی به دلیل اینورژن و وارونگی هوا بودیم، 

اما چرا باید تابستان نیز شاهد همان آلودگی باشیم؟
او خاطرنش��ان کرد: این آلایندگی همچون آتش زیر خاکستر 
اس��ت و چند سال دیگر در صورت استمرار کم توجهی ها موجب 
افزایش و پیدایش بیماری های خاص در این محدوده از کش��ور 

می شود.
ش��ریعتی با اذعان به اینکه ش��هروندان باید مطالبه گر باشند، 
افزود: اعضای شورای اسلامی شهر به عنوان نماینده شهروندان، 
پیگیر این موضوع هس��تند، اما شهروندان نیز باید در این زمینه 

مطالبه گر باشند.
عضو هیئت رئیس��ه شورای اسلامی ش��هر اصفهان بیان کرد: 
رینگ استفاده از پساب به صورت تصفیه شده برای فضای سبز و 
موضوعات زیست محیطی یکی از اقدامات خوب مدیریت شهری 

این کلان شهر در راستای مقابله با بحران آب بوده است.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

آلایندگی اصفهان آتش زیر خاکستر است/ چشم پوشی سازمان محیط  زیست از صنایع آلاینده
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عص�رآزادی / سرپرس�تی الب�رز: مع�اون فن�ی اجرایی 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: شهروندان 
با گزارش چرخ دستی های فعال در سطح شهر از طریق راه 

ارتباطی ۱۳۷، ما را همراهی کنند.
 وهاب کاتبی، معاون فنی اجرایی س��ازمان، با تأکید بر اهمیت 
مشارکت ش��هروندان در حفاظت از محیط زیست، اظهار کرد: از 
ش��هروندان می خواهیم در صورت مشاهده چرخ دستی در سطح 
کلانش��هر ک��رج موضوع را از طری��ق راه ارتباط��ی 1۳۷ گزارش 

کنند.
وی اف��زود: مرحله دوم جم��ع آوری چرخ دس��تی ها به صورت 

یکپارچه در دستور کار قرار گرفته است.
معاون فنی اجرایی سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج بیان 
کرد: این س��ازمان در نظر دارد با هدف تغییر رویکرد جمع آوری 
پس��ماندهای با ارزش و جلوگیری از فعالیت چرخ دستی ها، زباله 
گردها و مراکز تفکیک زباله از ش��هروندان دغدغه مند و دوستدار 

محیط زیست کمک بگیرد.
کاتب��ی ضم��ن اش��اره به ض��رورت هم��کاری ش��هروندان در 
اج��رای ط��رح تفکیک از مب��دا، گف��ت: همکاری ش��هروندان و 

تفکی��ک پس��ماند از درب من��ازل و تحوی��ل زباله ه��ای تفکیک 
شده به عوامل س��ازمان پسماند، کمک ش��ایانی به جلوگیری از 
 زباله گردی و تردد چرخ دس��تی های غیر مجاز در س��طح ش��هر

 است.
این مس��ئول گفت: س��ازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج با 
اهتم��ام بر برنامه ری��زی و رویکرد تازه با اضاف��ه کردن خانه های 
بازیافت و ایجاد پویش های متعدد تلاش می کند که در این مسیر 

قدم بردارد.
وی اضافه کرد: به جهت نظارت بیشتر و کنترل عوامل غیرمجاز 
و کودکان کار و همچنین جمع آوری چرخ دس��تی ها با بررس��ی 
طرح ه��ا و راهکاره��ای مختلف، م��دل جدید چرخ دس��تی ها و 
پوش��ش عوامل تفکیک همانند پاکبان های مناطق طراحی شده 
و ب��ه پیمان��کاران مربوطه ابلاغ ش��د تا پس از این با اس��تفاده از 
آن ها عوامل تفکیک مجاز در س��طح ش��هر قابل شناسایی باشند. 
معاون فنی اجرایی س��ازمان مدیریت پس��ماند ش��هرداری کرج 
اش��اره کرد: هر یک از ش��هروندان در صورت مشاهده موارد فوق 
علاوه بر س��امانه 1۳۷ از طریق راه های ارتباطی سازمان مدیریت 
pasmand. پسماند اعم از ش��ماره تماس ۰26-۳2۸۰1۰۸ یا

مج��ازی  ش��بکه های  همچنی��ن  و   karaj@gmail.com
مربوط به ش��ماره ۰۹۹۳۰۳۳۳۸2۸ ارتب��اط برقرار کنند. کاتبی 
بیان کرد: مش��ارکت ش��هروندان در این حوزه می تواند س��ازمان 
مدیری��ت پس��ماند ش��هرداری ک��رج را در اج��رای برنامه ه��ای 
 تدوی��ن ش��ده کمک کن��د تا ش��هری زیبات��ر و ب��دون آلودگی 

داشته باشیم.

معاون فنی اجرایی سازمان مدیریت پسماند:

همکاری شهروندان و تفکیک پسماند، توقف زباله گردی و تردد چرخ دستی ها

دویست و پنجمین جلسه ی علنی شورای ششم شهر تبریز 
با انتخابات هیات رئیس�ه در محل عمارت تاریخی ش�هرداری 

تبریز برگزار شد.
در ابتدای این جلسه انتخابات اعضای هیئت رئیسه شورای اسلامی 

شهر تبریز برای سال چهارم برگزار شد.
بر این اس��اس در انتخاب رئیس شورای اسلامی شهر تبریز در سال 
چهارم دوره ششم غلامرضا احمدی و حکیمه غفوری به عنوان نامزد 
اعلام آمادگی کردند که در نهایت غلامرضا احمدی با کسب هفت رای 
به عنوان رئیس ش��ورای اسلامی ش��هر تبریز در سال چهارم انتخاب 

شد. همچنین حکیمه غفوری پنج رای را به خود اختصاص دادند.
در ادامه در انتخاب نائب رئیس شورای اسلامی شهر تبریز در سال 

چهارم دوره شش��م روح اله دهقان نژاد به عنوان نامزد اعلام آمادگی 
کرده و در نهایت با کس��ب هش��ت رای به عنوان نائب رئیس شورای 
اس��لامی شهر تبریز در سال چهارم انتخاب ش��د. نوبت به کاندیدای 
دبیر اول رسید که احد صادقی برای سومین سال متوالی بعنوان تنها 
کاندیدای دبیر اولی اعلام آمادگی کرد و با کس��ب ۹ رای برای س��ال 
دوم به عنوان دبیر اول شورای اسلامی شهر تبریز باقی ماند. در ادامه 
فریدون بابایی اقدم تنها کاندیدای س��خنگوی ش��ورای شهر تبریز با 
۷ رای به عنوان س��خنگوی شورای شهر تبریز انتخاب شد. انتخابات 
خزانه دار برای شورای اسلامی شهر تبریز هم فقط یک کاندیدا داشت 
محمدحسن اس��وتچی به عنوان کاندیدا اعلام آمادگی کرد که نهایتاً 

محمدحسن اسوتچی با هفت رای انتخاب شد.

احمدی رئیس شورای اسلامی شهر تبریز شد


